

GRI拥有YH、IBM3081、IBM3033、CYBER/30、CYBER/724、PE3284等大、中型计算机和第一流的数据处理软件系统,能为国内外用户提供地震资料的常规处理,特殊处理,三维处理及重、磁、电资料处理和油藏模拟,物探地质绘图,科学计算等服务项目。

GRI 拥有丰富的地震资料处理应用软件和处理经验。1988 年处理了全国石油系统的 30%的二维和40%的三维地震资料,特殊处理中的 DMO 作业占了89%。在1988 年全国 18 个石油单位参加的资料处理质量评比中,GRI 提供的四条剖面全部获得一等奖。

GRI 拥有雄厚的技术力量,设有物探方法、应用软件研究和计算机维护等机构,能协助用户解决地震资料处理中的各种疑难问题,提供计算机软、硬件及机房场地技术服务和技术支持。

GRI 是您最理想的处理中心 GRI 服务周到 保证质量 信守合同 确保满意 GRI not only has various large and medium computers, such as YH,1BM 3081,1BM 3083,CYBER 730,CYBER 1724 and PE 3284 computers, but also uses state—of—the—art software systems for data processing. GRI offers worldwide companies the following data processing services; conventional, special and 3—D seismic data processings; gravimetric, magnetic and electric survey data processings; reservoir simulation; geologic plotting in geophysical exploration; computation for scientific research; and so on.

GRI has multitudinous seismic application softwares and rich seismic data processing experience. In all seismic processing business of China's petroleum industry in 1988, GRI processed 30%~2-D seismic data, 40%~3-D seismic data and 89%~DMO correction data. In comparing and appraising the quality of seismic sections 18 Chinese oil corporations presented in 1988, GRI's four seismic sections were universally acknowledged the first—rank ones.

GRI has powerful technical strength. GRI has some subordinate units, including Geophysical Method Institute, Application Software Institute and Computer Service Division. GRI can solve various hard problems in geophysical data processing, and offer technical service and technical support in software, hardware and auxiliary equipments of computers.

GRI is your most desirable data processing center. GRI affords you satisfactory services.



中国石油天然气勘探开发公司地球物理研究院数据处理中心 Data Processing Center, Geophysical Research Institute, China National Oil & Gas Exploration and Development Corporation

通讯地址;中国河北省涿州市 11-3 分箱 电 话;333561-266,354 电报挂号;4282 邮政编码;072750 Address: P. O. Box 11-3, the City of Zhuozhou, Hebei Province, PRC Telephone; 333561-266,354 Cable: 4282

Postcode: 072750